
PROTOKÓŁ Nr 20/6/2009 
z posiedzenia Komisji BudŜetu, Gospodarki                                  

i Rolnictwa  
odbytego w dniu 17.12.2009r.  

 
 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list 
obecności stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz.9.00 

Posiedzenie  
 

otworzył i obradom przewodniczył Pan Krzysztof Wojcierowski – 
Przewodniczący Komisji. 
 

Przewodniczący Komisji rozszerzył porządek obrad o projekty uchwał 
w sprawie:  

• dokonania zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2009 rok, 
• ustalenia wydatków budŜetu Powiatu, które w roku 2009 nie wygasają 

z upływem roku budŜetowego, 
Projekty uchwał rozpatrzono jako pkt. 3a, i 3b,  
 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad wraz ze zmianą: 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu na 2010r., 
b) wyraŜenia zgody na realizację przez Dom Pomocy Społecznej „ETOLA” 

w Rudzie Pilczyckiej projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki, 

c) uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
poŜytku publicznego”, 

d) przystąpienia i współfinansowania projektu inwestycyjnego pn „e- 
Świętokrzyskie Rozbudowa Infrastruktury Informatycznej JST” 

e) wyraŜenia zgody na realizację projektu „My samodzielni” w ramach VII 
Priorytetu POKL. 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
a) dokonania zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2009 rok, 
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b) ustalenia wydatków budŜetu Powiatu, które w roku 2009 nie wygasają 
z upływem roku budŜetowego, 

4. Sprawy róŜne. 
 
Ad – 2a. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu Helena Obara przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu na 2010r., 
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała przedstawione projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 
Ad – 2b. 
 
 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na realizację przez Dom Pomocy 
Społecznej „ETOLA” w Rudzie Pilczyckiej projektu w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki przedstawił Dyrektor DPS w Rudzie Pilczyckiej 
Pan Jacek Matera 
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie nie  
wnosząc uwag i zastrzeŜeń. 
 
Ad – 2c. 
 
Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Pan Krzysztof 
Stachera przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu 
współpracy Powiatu Koneckiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego”. 
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie nie  
wnosząc uwag i zastrzeŜeń. 
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Ad – 2d. 
 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia i współfinansowania projektu 
inwestycyjnego pn „e- Świętokrzyskie Rozbudowa Infrastruktury Informatycznej 
JST”  przedstawił Naczelnik Wydziału Organizacji i Informatyzacji Pan 
Radosław Lachowski. 
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie nie 
wnosząc uwag i zastrzeŜeń. 
 
Ad – 3 a i b. 
 
Skarbnik Powiatu Pani Edyta DrąŜkiewicz przedstawiła projekty uchwał 
w sprawie: 

• dokonania zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2009 rok, 
• ustalenia wydatków budŜetu Powiatu, które w roku 2009 nie wygasają 

z upływem roku budŜetowego, 
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała omawiane projekty uchwał jednogłośnie pozytywnie. 
 
Ad – 2e. 
 
Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na realizację projektu „My 
samodzielni” w ramach VII Priorytetu POKL przedstawiła Dyrektor PCPR Pani 
Jadwiga śycka. 
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie nie 
wnosząc uwag i zastrzeŜeń. 
 
 
Ad – 4. 
 
W sprawach róŜnych Radny Jerzy Środa – zapytał, kto nominuje do nagrody 
przyznawanej przez kapitułę z Urzędu Marszałkowskiego „Victory”, poniewaŜ 
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słyszał, Ŝe jest juŜ taka lista, natomiast proponowani przedsiębiorcy do tej nagrody 
nic nie wiedzą w tym temacie. 
 
Starosta Andrzej Marek Lenart – powiedział, Ŝe są to kompetencje Zarządu 
Powiatu i Starosty i poprosił radnego, Ŝeby się nie zajmował tą sprawą. 
 
Radny Jerzy Środa – stwierdził, ze praca Zarządu jest jawna i radni powinni 
wiedzieć, kto jest nominowany i w jakiej kategorii. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 
Wszystkie przedstawione materiały stanowią integralną część niniejszego 
protokołu. 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 10.40. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji  podziękował za 
uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.  
 
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
       BudŜetu 
 
Monika Trojanowska   Krzysztof Wojcierowski  
 
 
 
Końskie, dnia 17.12.2009r. 


